
MESTNI SVET

ZAPISNIK

4. seje Mestnega sveta Mestne obdine Murska Sobota, kije bila v cetrtek, dne 14. marca 2019, s pricetkom ob
13, uri, v veliki sejnidvorani Mestne obcine Murska Sobota.

Sejo je na podlagi pooblastila Zupana 5t.020-000712019-1, z dne 13. marec 2019 vodil Zoran HOBLAJ,
podZupan Mestne obdine Murska Sobota.

Navzodiso bili naslednji dlani in dlanice mestnega sveta (v nadaljevanju svetniki):
Du5an BENCIK, Bo5tjan BERLAK, Nives CAJNKO, Matja2 DURIC, Mag. Marj-an GUJT, Zoran HOBLAJ, Nikolaj
HOCHSTETTER, Zoran KOS, Nada KUHAR, Slavica MEGL|O, Andrel MESIC, Goran MILOSEVIC, Daniela
MOREC, mag. Brigita PERHAVEC, Bojan PETRIJAN, Drago RAJBAII, Darko RUDAS, Bernardka RUZIC,
Anton sLAVlc, Jo2e SADL, Marjan ZEI<S, Robert ZZex, Vlasta VEREN in Drago vlGALl,

Navzocnost sta opravidila svetnika: Miran FORJANIC in Romeo VARGA.

Seji so prisostvovali: Gaby FLISAR, direktorica Javnega stanovanjskega sklada Mestne obdine Murska
Sobota, Projektivni biro Lazar d,o,o., Drago DERVARIC, direktor podjetja Saubermacher - Komunala Murska
Sobota d,o,o., Stefan CIGAN, direktor javnega pgdjetja Komunala d,o.o., dr, Robert CELEC, direktor javnega
zavoda RIS Dvorec Rakican, dr, Aleksander JEVSEK, Zupan Mestne obdine Murska Sobota; Srecko OUROV,
direktor mestne uprave; Vida LUKAC, vodja Kabineta 2upana; Slavko DOMJAN, vodja Oddelka za javne
finance; Nada CVETKO-TOROK, vodja Oddelka za negospodarske dejavnosti; tirago RUZIC, vodja
Sekretariata za splo5ne zadeve; Milena V0R0S, vodja Oddelka za premoZenjskopravne zadeve; Angelca
DOKL-MIR, JoZica GOMBOC, vi5ja svetovalka za podrocje javnih gospodarskih sluZb; Angelca DOKL MlR,
vodja Oddelkaza okolje in prostor; Nata5a JANCIC, poslovna sekretarka, Sergeja EMBERSIC SUK|C, visja
svetovalka za mestni svet in pravne zadeve ter novinarli,

K tocki 1)

Uqotovitev sklepdnosti in doloditev dnevneqa reda

Na podlagi 15, dlena Statuta Mestne obdine Murska Sobota (Uradni list RS, st.23107 - uradno precisceno
besedilo, 49/10 in 39/15 in 69117) Steje mestni svet 26 clanov, V skladu z 22. ilenom statuta mestni svet
veljavno sklepa, de je na seji navzoca vedina njegovih clanov,

Predsedujoci je dlane mestnega sveta prosil, da zaradi ugotovitve prisotnosti na zadetku seje v skladu z 42.
dlenom poslovnika, svojo prisotnost prijavijo z glasovalno napravo,

Od 26 dlanov mestnega sveta je svojo prisotnost priglasilo 20 svetnikov.

Predsedujoci je ugotovil, da je na podlagi 2. odstavka 28, dlena Poslovnika Mestnega sveta Mestne obcine
Murska Sobota (Uradni list RS, 5t, 49/10 - uradno predi5ceno besedilo in 110/11 - obvezna razlaga) mestni
svet sklepcen.

Pozneje so se pridruZili 5e 4 svetniki, tako da je bilo na seji prisotnih 24 svetnikov.
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S sklicem seje so svetniki prejeli naslednji predlog dnevnega reda 4. redne seje Mestnega sveta Mestne obcine
Murska Sobota:

1. Ugotovitev sklepcnosti in dolocitev dnevnega reda
2. Potrditev zapisnika 3. seje mestnega sveta, z dne '14. februar 2019
3. a) Predlog Odloka o proradunu Mestne obdine Murska Sobota za leto 2019 - ll. obravnava

b) Predlog Sklepa o sprejetju nadrta ravnanja s stvarnim premoZenjem Mestne obdine Murska Sobota
za leto 2019

4. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o nadinu izvajanja obvezne obcinske
gospodarske javne sluZbe zbiranja dolodenih vrst komunalnih odpadkov na obmodju Mestne obcine
Murska Sobota - predvidena zdru\itev L in ll, obravnave

5. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o podelitvi koncesije za izvflan)e obvezne
obcinske gospodarske javne sluZbe zbiranja dolodenih vrst komunalnih odpadkov na obmocju Mestne
obcine Murska Sobota - predvidena zdru1itev l, in ll. obravnave

6. Predlog Sklepa o podaji soglasja k zadolZitvijavnega podjetja Komunala d.o.o.
7. Predlog Sklepa o podaji soglasja k zadolZitvijavnega zavoda RIS Dvorec Rakican
8. Kadrovske zadeve
9, Predlogi in pobude clanov mestnega sveta
10. Predlogi in pobude 2upana

Predsedujoci je svetnike seznanil, da je Komisija za mandatna vpra5anja, volitve in imenovanja v torek, 12.
marca 2019 obravnavala Predlog za podajo soglasja k imenovanju direktorja javnega zavoda Pomurske lekarne
Murska Sobota. Ker sklep ni bil sprejet, je predsedujodi v skladu z 3. odstavkom 29, clena poslovnika, na
predlog 2upana iz dnevnega reda umaknil B. todko "Kadrovske zadeve", ostale todke se ustrezno preStevilcijo,

Svetnik Anton SLAVIC je podal proceduralno vpra5anje u zuezi z umikom tocke 8 "Kadrovska vpraSanja" iz
dnevnega reda. Povedal je, da se je takoj po seji KMVVI na Pomurcu pojavila sledeca informacija: "Ker Zajc ni
dobil podpore s strani mursko sobo5ke obcinske kadrovske komisije s tem ne bo prislo niti do glasovanja na seji
mursko soboSkega mestnega sveta, postopek se je tako ustavil, Zajc namred nima podpore ustanovitelja."
V Neodvisni stranki Pomurja jemljejo vlogo KMWI, kot vlogo vsakega drugega delovnega telesa, ki predstavlja
neko pomoc mestnemu svetu, predhodno obravnava dolocene zadeve in s tem predlaga, svetuje mestnemu
svetu za nadaljno razpravo in kondno odlodanje. Po njihovem mnenju KMVVI ni organ, ki bi postopekzaceloz.
postopek koncal in na koncu koncev javno predstavljal odlocitev mestne obdine. Neodvisna stranka Pomurja
naslavlja pro$njo na Komisijo za statutarna in pravna vpra5anja, da se nemudoma sestane in zavzame stali5ce
do predstavljene dileme, alije v skladu zZakonom o lokalni samoupravi, da Komisija za mandatna vpra5anja,
volitve in imenovanjazacne in zakljudi postopek ali pa je KMVVI samo delovno telo, podre.leno mestnemu svetu
in mestnemu svetu predlaga potem v nadaljno odlocanje doloceno zadevo,

Predsedujoci je podal obrazloZitev glede proceduralnega vpra5anja v zvezi z umikom 8. tocke dnevnega reda
>Kadrovske zadeve<: povedal je da se v skladu z 3. odstavkom 29, clena poslovnika zadeve za katere tako
predlaga Zupan, brezrazprave in glasovanja umaknejo z dnevnega reda.

Predsedujocije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Mestni svet sprejme dnevni red 4. redne seje mestnega sveta, z umikom 8. todke dnevnega reda, ostale
todke se ustrezno preStevildijo.

Navzocnost je priglasilo 21 svetnikov, ZA je glasovalo 16 svetnikov in 4 PRoTl.
Dnevni red 4. redne seje je bil sprejet.
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K tocki 2)
Potrditev zapisnika 3. seie mestneqa sveta. z dne 14. februar 2019

Pregled realizacije sklepov je podala Sergeja EMBERSIC SUKlC, vi5ja svetovalka za mestni svet in pravne
zadeve.

Razprave o zapisniku ni bilo.

Predsedujoci je dal na glasovanje naslednja predloga sklepov:
1. Zapisnik 3. seje, zdne 14, februar 2019, se potrdi,

Navzocnost je priglasilo 23 svetnikov,zAle glasovalo 23 svetnikov in 0 pRoTl.
Zapisnik 3. seje mestnega sveta je bil soglasno potrjen.

K tocki 3)
a) Predloq Odloka o proradunu Mestne obcine Murska Sobota za leto 2019 - //. obravnava
b) Predlog Sklepa o spreietju nadrta ravnanja s stvarnim premoieniem Mestne obcine Murska

Sobota za leto 2019

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.

Obrazloiitev k tocki 34 je podal dr Aleksander JEVSEK, Zupan
ObrazloZitev k tocki 38 je podala Milena VOROS, vodja oddelka za premoZenjsko pravne zadeve

StaliSca delovnih teles so podali predsedniki odborov:
Odbora za proracun in finance, Anton SLAVIC: odbor predlaga mestnemu svetu da sprejme predlog Proracuna
MOMS za leto 20'19 - ll. obravnava, kljub ugotovitvi, da se predlogi iz prve obravnave glerde vei sredstev
namenjenih za vzdrlevanje cest niso upo5tevali.

Odbora za qospodarstvo, kmetiistvo in turizem, BoStian BERLAK: odborv predlagani obliki in vsebini s podrocla
pristojnosti odbora podpira Predlog Odloka o proracunu Mestne obcine Murska Sobota za leto 20'1g v ll
obravnavi.

Odbora za dru2bene deiavnosti, Zoran KOS: odbor predlaga mestnemu svetu, da sprejme predlog Odloka o
proracunu Mestne obcine Murska Sobota za leto 2019 s podroija druZbenih dejavnostiv ll. obravnavi.

9dbora za urbanizem in ureianje prostora ter gospodarsko infrastrukturo, MatjaZ DURIC:
1 mestnemu svetu se predlaga, da sprejme Odlok o proracunu Mestne obcine Murska Sobota za leto 2019 - ll.
obravnava, s podrocja pristojnosti odbora,
2. mestnemu svetu se predlaga, da sprejme Sklep o sprejetju nacrta ravnanja s stvarnim prenroZenjem Mestne
obcine Murska Sobota za leto 2019.

Odbora za informiranie, promocijo mestne obcine in mednarodno sodelovanje, Slavica MEGLI0: odbor predlaga
mestnemu svetu, da sprejme predlog Odloka o proracunu Mestne obcine Murska Sobotar za leto 2019 s
podrocja informiranja, promocije mestne obcine in mednarodnega sodelovanja v ll, obravnavi.

StaliSca svetni5kih skupin so podali:

Slovenska demokratska stranka (SDS), Bojan PETRIJAN
Demokraticna stranka upokojencev (DeSUS), JoZe SROL
Socialni demokrati (SD), goran MILOSEVIC
Lista Marjana Sarca (LMS), Zoran KOS

Neodvisna stranka Pomurja (NSP), Anton SLAVIC

Razpravljali so: Bojan PETRIJAN, mag. Marjan GUJT in BoStjan BERLAK.
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2upan, dr, Alt,'ksander JEVSEK je podal pojasnila glede podanih pripomb na predlog Odloka o proracunu

Mestne obcine Murska Sobota za leto 20'19 v ll. obravnavi,

Repliko je podal Bojan PETRIJAN

Predsedujocijr: dal na glasovanje naslednji predlog sklepa, pod todko 34:

t.

Sprejme se Proracun Mestne obcine Murska Sobota za leto 2019 zvsemi sestavnimi deli:
r Odlok o proracunu Mestne obcine Murska Sobota za leto 20,l9.
r Splo5ni del proracuna, ki obsega bilanco prihodkov in odhodkov, racun financnih terjatev in nalo2b

in racun financiranja.
Financne nacrte krajevnih skupnosti in mestnih cetrti.
ObrazloZitev splo5nega dela proracuna,
Posebnidel proracuna, kiobsega odhodke po podrocjih proracunske porabe, glavnih programih,
pc'dprogramih, proracunskih postavkah in pod kontih.
0brazlo2itve posebnega dela proracuna,
Nacrtov razvojnih programov Mestne obcine Murska Sobota za obdobje 2019 -20222
ob,razlo2itvami.

Kadrovski nacrt Mestne obcine Murska Sobota za obdobje 2019 in 2020.
Nacrta ravnanja z nepremicnim premo2enjem Mestne obcine Murska Sobota za leto 2019.

Prilo2eni predlog Kadrovskega nacrta zaleli2019in2020je 2upan dolZan uskladiti s sprejetim
proracunom in ga sprejeti v roku 60 dni po sprejemu proracuna.

lt.

Sprejme se Financni nacrt Javnega stanovanjskega sklada MOMS za leto 2019.

Navzocnostje priglasilo 24 svetnikov,zAle glasovalo 20 svetnikov in 4 PROTI,
Sklep je bil sprejet,

Predsedujocijr: dal na glasovanje naslednji predlog sklepa, pod tocko 38:
Sprejme se Slklep o nadrtu ravnanja s stvarnim premoienjem Mestne obcine Murska Sobota za leto
2019.

Navzocnost je priglasilo 24 svetnikov,ZAje glasovalo 24 svetnikov in 0 PROTI.
Sklep je bil soglasno sprejet.

0dloka nitvah o nacinu nske
gospodarske iavne sluibe zbiranja dolocenih vrst komunalnih odpadkov na obmodju Mestne obcine
Murska Sobol:a - predvidena zdruiitev l. in ll. obravnave

Gradivo je bilo svetnikom posredovano po po5ti v sredo, 6 marca 201g.

Obrazlo2itev jer podala Milena VOnOS vodja oddelk a za premolenjsko pravne zadeve

Stalisce Odbora za urbanizem in urejanje prostora ter gospodarsko infrastrukturo bo podal predsednik, MatjaZ
DURIC. mestnemu svetu se predlaga, da sprejme predlagani Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o

K todki 4)
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nacinu izuaiania obvezne obcinske gospodarske javne sluZbe zbianja dolocenih vrst komunalnih odpadkov na
obmocju Mestne obcine Murska Sobota v l. obravnavi.

StaliSca svetniSkih skupin je podala:

Slovenska demokratska stranka (SDS), Bojan PETRIJAN: prosilje za dodatne obrazloZitve, in sicer v 4. clenu
ki spreminja 14. clen Odloka o nadinu izvajanja obvezne obcinske gospodarske javne slu2be zbiranja dolocenrh
vrst komunalnih odpadkov na obmocju Mestne obcine Murska Sobota. V stari ureditvi je bila clana moZnost, da
moramo imeti najmanj dva zabojnika z minimalnim volumnom B0l. Nova uredba in verjetno je zaradi te nove
uredbe pripravljavec sledil trendom, ki se sedaj dogajajo na podrocju problematike z odpadki, ki dopuSca
moZnost uvedbe 601 kante za tako imenovane me5ane odpadke in B0l kanta za lako imernovane biolo5ke
odpadke. To pomeni, da se dejansko pribliZa koncnemu porabniku, ce imamo doma manj5o kanto, glede na
dejansko potrebo potem tudi placamo manj. Zelijo si, da je v obcinskem odloku tudi dana mo2noit, da si
obianke in obcani zberejo todno tisto kanto, katero doma potrebujejo. Vemo, da danes skoraj me5anih
odpadkov nimamo vec in jo placamo, tudi de je prazna. To pomeni dejansko na potrebo oboank in obcanov.
nekdo bo imel 601, nekdo 1201, nekdo 2401. Predlagajo, da se ne omejuje velikost oz. volumen te kante in se da
moZnost, ki jo potem tudi doloca ta uredba oz, mo2nost, ki jo je dala dr2ava,
Naslednje, biolo5ki odpadki 1201 volumen, dajmo moZnost, da je ta B0l, kar omogoca 3. odstavek g clena.
Prosijo tudi za obrazlo2itev, in sicer v gradivu za sejo mestnega sveta v obrazloZitvi piSer, da mora biti v
odlocanje vkljucena tudi javnost ali ta zadnji odstavek >sodelovanje javnosti pri pripravi predpisa< pomeni, da
ob naSi odlocitvi v prvi obravnavi vkljucujemo javnost v roku 30 dni in bi v primeru, da ne bi bilo bistvenih
sprememb odlocili v nasprotju z vkljucevanjem javnosti ali pomeni, da spletna stran, objava Ze llecejo ti roki in da
ima potem glasovanje na mestnem svetu vso legitimno pravico.
Opozoril je 5e na eno bistveno spremembo, in sicer da bodo morali sedaj odpadki biti odpeljani direktno na
CER0 Puconci, prej te dopolnitve v na5em odloku ni bilo in je imel prevzemnik odpadkov moj:nost, da jih odda
kam drugam. V kolikor pripravljavec meni, da bi naSe obcanke in obcane imeli zaradi teSla korist v smeri
manjSega plaiila in bolj5o kakovost opravljenih storitev, so za to.

Razpravljali so:

Vlasta VEREN: povedala je, da v smeri BTC-ja obstaja zbirni center za odpadke, tja se da odpeljati vse od
odpadnega olja, baterij in razlicne embalaZe. Predlaga, da se objavi informacija, morda v javnem glasilu
Sobo5ke novine, dale ob predloZitvi poloZnice moZen brezplacen prevoz smeti v zbirni center pri BTC-ju.
V odloku jasno pise, kako je z zbiranjem odpadne embala2e pri velikih proizvajalcih (predvsem gostinci), kjer se
plastike in steklovine pojavi vec, zanima jo ali in na kak nacin se kontrolira, se zbira se odlaga embalaZa pri teh
proizvajalcih odpadne embalaZe.

V odloku jasno piSe, da hranimo smetnjake na svoji parceli (stanovanjske hi5e) in jih samo na dan odvoza
odpeljemo na plocnik. Ugotavlja, da ima kar nekaj obcanov kontejnere na plocniku pred svojo hriSo, s tem ovirajo
pe5ce, kolesarje in ogroZajo promet.

Podpira predlog g. Petrijana, glede velikosti kant, da so lahko manj5e, ker dejansko ugotavlja, da ostalih
odpadkov (crna posoda) ni veliko in posoda ostaja prazna.

JoZe SADL: kar zadeva odlok je povedal da bi bilo verjetno smiselno dikcijo 5, clena, tako [<ot je predlagano
dopolniti, in sicer na nacin, da se tekst >izvajalec prevzema odpadke na prevzemnih mestih - po sistemu od
vrat do vrat v dneh,,..< Predlaga spremembo navedenega teksta tako da se zapi5e: >izv,ajalec prevzame
odpadke na prevzemnih mestih - po sistemu od vrat do vrat in jih stehta,...< to pomeni da je p,otrebno, tako kot
to pozna zahodna Evropa nabaviti opremo in odpadke tehtati. Vozilo pride prazno do prvega objekta niza
vecstanovanjskih zgradb in v tem nizu vecstanovanjskih zgradb ima vsak vhod svojo hiSno St,evilko in na vsaki
tej hi5ni Stevilki je razlicno Stevilo etaZnih lastnikov, ta kamion posode prazni, ko je poln odprelje na deponijo,
tam se to stehta in se razdeli na Stevilo teh etaZnih lastnikov pri katerih je on to delal. To je najbolj primitivna
oblika, nekega sistema, ki je pre2ivet, pa recimo temu solidarnostni socializem. Tu nastajajo izjemno velike
razlike, Meni da bi bilo potrebno to dikcijo v tem delu dopolniti istocasno pa na firmi nabaviti tovrstno opremo.
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Spomnil je Se na to, da bi bilo potrebno posode v vedstanovanjskih zgradbah tudi veckrat pregledati in ustrezno
vzd rZevati.

Robert ZZex. podal je pro5njo glede po5kodbe posod, in sicer ce se posoda zaradi nalaganja po5kodule iz
kakr$nega koli razloga je treba posodo oprati in jo vrniti na firmo. lmel bi pro5njo de bi se dalo stvari urediti tako,
da bi na podlagi telefonskega klica, taksno posodo zamenjala druZba Saubermacher Komunala Murska Sobota
d o.o,

Drago VIGALI: navezal se je na 3. sejo mestnega sveta, kjer so nekateri svetniki izpostavili problem ekolo5kih
otokov. Povedalje, da so nekateri slike neurejenih ekolo5kih otokov objavili tudi na spletu, Sam meni, da se na
napacni strani iSce krivca. V odloku je navedeno, da je izvajalec dolZan vsakih 14 dni to odpeljati, oz. ce je vec
tega se mora namestiti dodaten zabojnik in vec zbiralnic. Nadalje je navedel, da so v skladu z odlokom pristojni
organi za izva)anje nadzora organi obcine. Spra5uje se, ce so kateri od teh pristojnih organov glede tega
ukrepali. Vsi krivijo obcane, ki odlagajo smeti zraven kant, nihce pa ne krivi izvajalca sluZbe, koncesionarja ki
preredko odva2a smeti. V 72. clenu odloka so glede tega zapisane kazni, 3.000 EUR globe za izvalalca oz.
1 .500 EUR za odgovorno osebo, Ce bomo ekolo5ke otoke ukinili oz, bo ostalo samo za steklo se bo verjetno
zmanjSala obl'eznost izvajalca gospodarske javne sluZbe odva2anja odpadkov. Meni, da bi se koncesnina po
novem odloku morala zmanj5ati, ce se bo frekvenca odvozov zmanj5ala. Vpra5al se je, kaj se bo spremenilo za
obcane, ali bodo vec placevali za odpadke na CEROP-u, ker se bo sedaj vec razlicnih odpadkov vozilo na
CEROP. V sllladu z 39. clenom odloka mora koncesionar izvajalec javne sluZbe zagotavljati na zbiralnici
nenevarnih frakcij tudi red in cistoco.

Poiasnila sta podala 2upan, dr. Aleksander JEVSEK in Drago DERVARIC, direktor dru2be Saubermacher
Komunala Murska Sobota d,o.o.

0b 15.05 uri je predsedujoci v skladu z 35. clenom poslovnika odredil 20 minutni odmor. Mestni svet je sejo
nadaljeval ob 15.27 uri V nadaljevanju seje je bilo navzocih 20 svetnikov.

Ker so bile v razpravi na predlog odloka v prvi obravnavi podane bistvene vsebinske pripombe predlagatelj ni
predlagal sprejema odloka na isti seji.

Predsedujoci j,e dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:

t.

Mestni svet lMlestne obcine Murska Sobota sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o
nacinu izvajarnja obvezne obcinske gospodarske javne sluibe zbiranja dolocenih vrst komunalnih
odpadkov na obmocju Mestne obcine Murska Sobota v l. obravnavi.

il.
Pri pripravi predloga odloka za ll. obravnavo bo predlagatelj proudil in smiselno upoiteval podana
stali5ca in pripombe izrazprave.

Navzocnost je priglasilo 21 svetnikov,zAle glasovalo 21 svetnikov in 0 PRoTI.
Sklep je bil soglasno sprejet.

K tocki 5)
Predloq Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o podelitvi koncesiie za izvaianie obvezne
obcinske gospodarske javne sluibe zbiranja dolocenih vrst komunalnih odpadkov na obmociu Mestne
obcine Murska Sobota - predvidena zdruiitev l. in ll. obravnave

Gradivo je bilo svetnikom posredovano po po5tiv sredo, 6. marca 2019,
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Obrazlo2itev je podala Milena V0ROS, vodja Oddelka za premoZenjsko pravne zadeve,

StaliSce Odbora za urbanizem in urejanje prostora ter gospodarsko infrastrukturo bo podal predsednik, Matja2
DURIC: mestnemu svetu se predlaga, da sprejme preOtog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o
podelitvi koncesije zaizuajanje obvezne obcinske gospodarske javne sluZbe zbiranja dolocenih vrst komunalnih
odpadkov na obmocju Mestne obcine Murska Sobota, v l. obravnavi.

Stali5ca svetniSkih skupin je podala:
Slovenska demokratska stranka (SDS), Bojan PETRIJAN: povedal je, da gre za odlocitev, kjer obdobje
koncesije lahko podalj5amo za 200%, glede na danaSnje stanje, torej iz 5let na 15 let. V obrazloZitvi potem
piSe, da se bo na podlagi izdelave elaborata, meril in potem tudi na podlagi Studije na5lo najugodnej5e obdobje
Meni da je pripravljavec odloka Se v prejSnji sestavi tudi naSel tehtne argumente, zakaj pet let. Seveda se stvari
spreminjajo in temu tudi moramo slediti. Osebno meni, da teh pet let je koncesijsko obdobje tuclizaraditega ker
se menjuie obcinski svet in v tem obdobju mu polo2imo v zibelko tudi mo2nost, da o tem na novo razpravlja in
potem tudi na novo odloci. Osebno tudi meni, da podalj5ati obdobje na petnajst let ni primerno obdobje, Torej se
strinja, da je pet let to minimalno obdobje, minimalni cas, da lahko bododi koncesionar optimizira svoje
poslovanje oz. predvidi, kako je z nabavo osnovnih sredstev in podobno in sledi konceptu ravnanja z odpadki
Se mu pa zdi, da je 15 let absolutno predolgo obdobje. Prosi, da se naredi poglobljena razpravo v dveh
obravnavah.

Pojasnilo ie podal Zupan, dr Aleksander JEVSEK: povedalje, da je ob pripravi odloka tudi sarn rmel pomisleke
glede obdobja koncesije, predvsem zaradi slabih izkuSenj iz preteklosti, ker se razmere od podpisa pogodbe
spreminjajo in so nepredvidljive, zato predlaga, da se odlok sprejme dvostopenjsko, v dveh locelnih obravnavah

Razpravljal ni nihce,

Predsedujoci je dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:

t.

Mestni svet Mestne obcine Murska Sobota sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o
podelitvi koncesije za izvajanje obvezne obcinske gospodarske javne sluibe zbiranja dolocenih vrst
komunalnih odpadkov na obmocju Mestne obdine Murska Sobota v l. obravnavi.

il.
Pri pripravi predloga odloka za ll. obravnavo bo predlagatelj proucil in smiselno up,oiteval podana
staliSca in pripombe iz razprave.

Navzocnost je priglasilo 22 svetnikov, ZA je glasovalo 22 svetnikov in 0 PROTI.
Sklep je bil soglasno sprejet.

K todki 6)
Predloq Sklepa o podaji soqlasja k zadoliitvi iavnesa podietia Komunala d.o.o.

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.

ObrazloZitev sta podala Slavko D0MJAN, vodja oddelka za javne finance in Stefan CIGAN, direktor javnega
podjetja Komunala d,o.o.

StaliSce odbora za proracun in finance je podal predsednik odbora, Anton SLAVIC: odbor prerdlaga mestnemu
svetu, da sprejme predlog sklepa o podaji soglasja k zadolZitvijavnega podjetja Komunala d.o o.. (6 glasov ZA
in 1 VZDRZAN z locenim mnenjem).
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Stali5da svetniSkih skupin je podala:
Slovenska dernokratska stranka (SDS), Bojan PETRIJAN.

Razpravljal je JoZe SnDt.

Pojasnila sta podala 2upan, dr. Aleksander JEVSEK in Stefan CIGAN, direktor javnega podjetja Komunala,
d.o.o

Predsedujoci je dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Mestni svet l\lestne obcine Murska Sobota sprejme Sklep o podaji soglasja k zadoliitvijavnega podjetja
Komunala d.o.o.

Navzocnost je priglasilo 19 svetnikov,ZA je glasovalo 1g svetnikov in 0 pRol.
Sklep je bil soglasno sprejet.

K tocki 7)

Bredloq Sklepa o podaii soqlasia k zadoliitvi iavnega zavoda RIS Dvorec Rakican

Gradivo so svt;tniki prejeli s sklicem seje.

Obrazlo2itev sta podala Slavko DOMJAN, vodja oddelkaza)avne finance in dr, Robert CELEC, direktor javnega
zavoda RIS D,rorec Rakican.

Stali5ce odbora za proracun in finance bo podal predsednik odbora, Anton SLAVIC: odbor predlaga mestnemu
svetu, da sprelme predlog Sklepa o podaji soglasja k zadolZitvijavnega zavoda RIS Dvorec Rakican,

Stali$ca svetni5kih skupin ni podal nihce.

Razpravljalje Andrej MESIe .

Pojasnilo je podaldr. Robert CELEC, direktor javnega zavoda RIS Dvorec Rakican.

Predsedujoci je dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Mestni svet fllestne obcine Murska Sobota sprejme Sklep o podaji soglasja k zadoliitvijavnega zavoda
RIS Dvorec Rakican.

Navzocnost je priglasilo 23 svetnikov, zA ]e glasovalo 22 svetnikov in 0 PROTI.
Sklep je bil sprejet.

K todki 8)

Predlogi in pobude dlanov mestneqa sveta

Vpraiania oziroma pobude so podali naslednjisvetniki:

Zoran HOBLATJ:

- Podalje pojasnilo glede problematike izvajanja sluZbe Pomoci na domu, zaposlovanja in izobra2evanja
s tega podrocja. Povedalje, da je biljavni zavod Dom starej5ih Rakican uspe5en pri vseh aktivnostih, ki

so jih napovedali. Pridobili so nove zaposlene in cakalnih vrst v slu2bi Pomoci na domu vec ni. Vkljucili
so 42 novih uporabnikov. Podal je tudi informacijo, da bo izobraZevanje za NPK oskrbovalca/ke odstej
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potekalo na Ljudski univerzi Murska Sobota, Zahvalil se je vsem, ki so izrazili skrb za ureditev te
storitve.

Zoran KOS:
- Podal je predloge obcanov, ki se vozijo s kolesom po mestni obcini in sicer, da bi se ciScenje cest

pricelo 2e po'15, marcu Hkrati obcani predlagajo, da se naredi prioritetni seznam ciSienja ulic glede na
gostoto prometa, in da se naj prioritetno distijo starej5e ulice, ki so bile narejene pred letom'1950 (npr
Cvetkova ulica, Partizanska ulica, del Mladinske ulice, Sodna ulica), prav tako bi se nal prioritetno cistile
tudi kolesarske poti, kiso najboljonesnaZene (npr. Gregorciceva in Cankarjeva ulica). Predlagajo 5e, da
se za poletne mesece pripravi plan ciScenja, vsaj enkrat mesecno. Menijo, da je zelo pametno, da se
bodo ceste posipale z raztopino, kajti ce bo manj peska bo tudi kasneje manj ciScenja in bo tudi s strani
ekoloSkega vidika bo11e.

Daniela fUOREC:
- Na predlog obcanke 1e izpostavila ali obstaja moZnost zasaditve dreves na Bakovski ulici (na desni

strani do kroZiSca, ko se peljemo mimo OS ttt, ko se zacnejo prve hiSe v Soncno ulico ln kjerse koncule
Mladinska ulica). Na Bakovski cestije izredno velik promet kljub temu, da je odprta obvoznica in tudi z
obvoznice prihaja velik hrup.

- Mestno upravo je zaprosila, da v Sobo5kih novinah ponovno objavi obrazloZitev, kako se obracunava
placilo padavinske odpadne vode. Obcani ne morejo dojeti, da 2e dobrega pol leter ni bilo padavin,
placilo na polo2nicah pa ostaja isto. Kot je sama 2e dobila pojasnilo, se placuje povprecnina in se
obracunava na koncu leta glede na kolicino padavin (tako se lahko znesek na polo,Znici zni2a ali pa

zviSa).

- Ker se zadeva dotika Prekmurja oziroma Pomurja je izpostavila, da se pripravljamo na prireditev ob
praznovanju 100 obletnice prikljucitve Prekmurja k matidni domovini, ki bo v mesecu avgustu. Tako na
lokalni kot nacionalni ravni se pripravljajo razni dogodki. Skrbijo del na dvojezicnem obmocju in sicer,
da se madZarska vlada izredno vriva s svojimifinancnimi prispevki v na5o driavo. V Lendavigredo 2e v
10 mio subvencije oziroma nepovratna sredstva in tudi posamezne fizicne osebe na dvojezicnem
obmocju dobijo na osnovi prijav nepovratna sredstua.Zdi se ji, da je odnos Vlade RS do predmetnega
vpra5anja nekje v ozadju oziroma reakcij na to ni. Boji se, da se ne bi po'100 letih ponovila zgodovina
Zato napro5a Zupana, ko se srecuje skupaj s pomurskimi Zupani, da izpostavijo tudi tar razmiSljanja kal
pravzaprav v ozadju sledi. Dogaja se, da mladina z gorickega dela (Grad, Rogasovci, Kuzma, )

mnoZicno odhaja v srednjo Solo v Avstrijo in na to ni nobene reakcije. Glede na povedano Zeli da
pomurski Zupani na to tematiko tudi spregovorijo.

Andrej MESIC:
- Ker se Sirijo govorice, ga zanima ali je zavod RIS Dvorec Rakican izplacal cca 60.000,00 EUR

od5kodnine odpu5ceni (sedaj 2e pokojni) nekdanji direktorici, po pravnomocni sodbi derlovnega sodisia
Pristojne zavoda RIS Dvorca Rakican prosi za pisno razlago prej navedenega dejstva in ali je o tem
razpravljal Svet zavoda kot najviSji organ zavoda,

- Zanima ga ali je 2e izracunana vi5ina plac in zamudnih obresti, ki jih je po pravn(lmocnem sklepu
ViSjega delovnega in socialnega sodiSca v Ljubljani Zavod za kulturo, turizem in 5por1 Murska Sobota
zaradi svoje napake oziroma napake direktorice dol2an placati nekdanji uslu2benki. lrli je svet zavoda
kot najviSji organ zavoda razprauljal o tej zadevi in kak5en je bil sprejet sklep, NaproSa pristojne v

predmetni zadevi, da mestnemu svetu do naslednje seje podajo pisni odgovor.

Drago VIGALI:
- Postavil je vpra5anje glede osvetlitve kolesarske steze Krog - Murska Sobota. V letu 2018 se je del

kolesarske steze osvetlil in sicer od mostu na potoku Dobel, do kriZi5ca s sobo5ko obvoznico. Manjkajo
pa luci od objekta tehnicnih pregledov oziroma Pomurskega avtocentra do kanala in naproSa, da se tudi
to uredi.
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Joie SADL:
- Povedal je, da se bo v kratkem odprla nova pridobitev v Murski Soboti in sicer Expano ter motoricni

park, '/ motoricnem parku je bil 2e nekajkrat in je vedno bilo ogromno ljudi, kakor tudi na desetine psov
Opozoril je, da je na vhodu v motoricni park postavljena tabla, ki opozarja lastnike psov na obvezno
vodenje psov na vrvici in uporabo ustreznih pripomockov za odstranjevanje iztrebkov, vendar se le to ne
upoSbva. Pojasnil je, da je velik ljubitelj Zivali vendar je mnenja, da psi ne spadajo na to obmocje. Psi
se brezbriZno sprehajajo, na njih se ne pazi in za to krivi lastniki psov. Motoricni park je v prvi vrsti
namenjen druZinam z otroki in vsem obcanom. Ob tem je povedal, da je v mestu 2e narejen poligon za
pse. ltlaproSa mestno upravo, da pred otvoritvijo objekta o tem razmisli, saj kontrole na tem delu fizicno
ne bo moino izvajati. Na koncu je dodal 5e pripombo, da na tem obmocju ni sanitarij, zato apelira, da se
le te v objektu odprejo in dajo ljudem na razpolago ali da se vsaj urediti zacasna re$itev,

Nada KUHAR:
- Zahvalila se je, da je njena pobuda glede storitve Pomoci na domu obrodila sadove, da se je vzpostavila

in da ljudje na to storitev vec ne bodo cakali.
- Glede prejetega odgovora za zobozdravstveno storitev je povedala, da jo zanima ali mogoce Mestna

obcina [\4urska Sobota kot ustanoviteljica Zdravstvenega doma Murska Sobota razmi5lja, da bi skupaj z
drugimi Pomurskimi obcinami dosegla dogovor glede izvajanja nocnega deZurstva v Murskr Soboti
skupaj z Zavodom za zdravstveno zavarovanje Slovenije ali vsaj neko pripravljenostjo, da obcanom vec
ne bi bilo potrebno hoditi v Maribor. NaproSa, da se poi5ce skupna reSitev za obcane, saj so jo prav oni
na to problematiko opozorili.

- Glede pokopali5ca je povedala, da so jo
popoldanskem casu nedostopne. Podala je

casu in bi se zvecer zaklenile.
- Glede odgovora, ki ga je prejela za zavetisce za brezdomce je povedala, da obstaja zaveti5ce Ze od leta

2007 in da so v letu 2018 sprejeli 37 oseb, niso pa v odgovoru zapisali, koliko oseb je v zavetiscu Ze od
leta 2007, ko se je zaveti5ce ustanovilo Zanima jo tudi, kako dolgo je lahko brezdomna oseba v
zavetir5cu.

Anton SLAVIC:
- V imenu Neodvisne stranke Pomurja in v svojem imenu je podal 2upanu pobudo, kijo je v nadaljevanju

podrobneje obrazlo2il. Povedal je, da se v Murski Soboti Ze 3 leta srecujemo z neugodno situacijo in si
pred rrjo vec ne moremo zatiskati oci in to so odnosi med Mestno obdino Murska Sobota in Pomurskimi
lekarnami, Povedal je, da ne izpostavlja in ne vkljucuje vpra5anja imenovanja direktorja Pomurskih
lekarn. Preprican je, da je zadeva dobila bistveno Sir5e dimenzije. Obcani, ki spremljajo to zgodbo po
medijih si ne vejo razlagati, kaj se dogaja. Tako stanje odpira mo2nosti za ugibanja ali gre zarazbijanje
lekarn ali privatizacijo lekarn. Stanje tak5no kot je ni dobro in vpliva tudi na odnose do ostalih obdin
soustetnoviteljic javnega zavoda Pomurske lekarne. V svetu zavoda je razmerje '15 soustanoviteljic na
eni strani in osamljena Mestna obcina Murska Sobota na drugi strani. Padajo te2ke besede in padajo
tudi besede, ki so ZalZallive tudi za mestne svetnike. Dejal je, da se ob vsem tem porablja denar za
odvetniSke pisarne, zasebne inStitute za lokalno samoupravo, sodne stro5ke itd. Mnenja je, da se ob
vsem tem pozablja na kolektiv Pomurskih lekarn. Tudi ti ljudje, ki tam delajo imajo custva in gojijo
pripadnost do zavoda, kjer so zaposleni in ko vse to skupaj poslu5ajo se sigurno nelagodno pocutijo
Tako s;tanje kot je, ce se bo nadaljevalo neizbeZno vodi k razpadu Pomurskih lekarn. Poudarilje da se
je potrebno zavedati, da to prizadeva cca 115,000 prebivalcev Pomurya. Kaj bi pomenilo za nadaljnje
odnose med obcinami, da ne govori in ne ve ce si kdo upa prevzeti to odgovornost, na nikogar pa ne
kaie,
Na podlagi povedanega je 2upanu podal pobudo v imenu Neodvisne stranke Pomurja, kjer se zelo
zavzenaio za cim tesnejSe in vecje sodelovanje med obcinami, da sklice v mesecu aprilu izredno sejo
mestnega sveta s predmetno problematiko, Na izredno sejo se naj povabi vodstvo Pomurskih lekarn,
predstavnika zaposlenih, glede dilem o zakonitosti poslovanja mogode tudi predstavnika lekarniske
zbornice in 5e koga drugega. Na tej izredni seji bi se v umirjenem tonu posku5alo zadevo zakljuciti

obcani opozorili na sanitarije v mrliSki ve2ici, ki so v

pobudo, da bi bile sanitarije odprte tudi v popoldanskem
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oziroma dokoncati. Na koncu je 5e povedal, da so bili pred kratkim izvoljeni s strani ljudi, zato ker jim
zaupajo in to zaupanje je potrebno upraviditi. Upravici pa se lahko le tako, da se slehe,rne problematike
lotijo, saj gre to predvsem v korist obcanov Mestne obcine Murska Sobota in tudi obcanov celotnega
Pomurla.

Bo5tjan BERLAK:
- Ponovno je izpostavil 

-vpra5anje, kako je z zagotovitvijo dostopa do vedstanovanjskih objektov na
Kocljevi ulici 10 do 14. Zeli, da obcanisli5ijo v katerifazise nahaja postopek,

- Nadalje je postavil vpra5anje kakSne so mo2nosti zagotovitve dovozne poti za enoto vrtca Gozdicek s
strani ulice Stefana Kovaca. Kot je znano ima enota na tisti strani parkiri5ce, kjer bi lahko zaposleni
parkirali. Vendar kot je seznanjen dejansko ni mo2en dostop s tiste strani.

Bojan PETRIJAN:
- Meni, da je na seji predsedujoci sprejel nezakoniti sklep o umiku toike z dnevnega reda in je priSlo do

krSitve poslovnika. Zato upa, da se bo Komisija za statutarna in pravna vpraSanja cim prej sestala in
podala signal za ravnanja v prihodnje,

- Glede nabave ucnih gradiv je dejal, da je pred kratkim bila na nacionalni televiziji predvajana raziskava,
kjer se je ugotovilo, da star5i otrok pri nabavi ucnih gradiv v g. razredu placajo cca 500,00 eur vec kot
pa iz drugih obmocij Slovenije. Pri tem ne misli, da bi popolnoma ogroZali kvaliteto ucnih vsebin, ampak
izkljucno cilja na del, da se naj ugotovi ali so moZni prihranki tam, kjer imajo vpliv pri odlocitvah O tem
tudi odloca svet starSev, ko se gradiva predlagajo. Zdi se mu ogromna razlika cca 4,00,00 do 500,00
eur vec kot v drugem delu Slovenije.

- Povedal je, da je en del naselja Cernelavci brez osvetlitve in sicer gre za podaljSak Liiikove ulice. Prosi
za ustrezno ureditev,

Zoran HOBLAJ: pri tej tocki 5e podal pojasnilo Bojanu Petrijanu in sicer je prebral dolocila v poslovniku: >29.

clen doloca v 3, odstavku zadeva za katere tako predlaga Zupan se brez razprave in glasovanja umaknejo z
dnevnega reda,< Nadalje je povedal, da v kolikor pa mestni svetnik podaja uraden predlog;, da se sestane
komisije za statutarna in pravna vpra5anja se bo tako zapisalo in bo predmetna komisija le to obravnavala.

V nadaljevanju je odgovore podal iupan, dr, Aleksander JEVSEK:

Zoranu KOSU:
- Podan je 2e bil odgovor, da se ceste cistijo,

Danieli U0ReC:
- Glede zasaditev dreves na Bakovski cesti na desni stranije 2upan povedal, da se bo prredlog proucil ter

bo podan pisni odgovor. Ob tem je 5e povedal, da so tudi 2elje po posaditvi dreves olc kolesarski stezr
na tem obmocju"

- Zupan je povedal, da se bo glede padavinske vode ponovno dalo obvestilo v Sobo5ke novine in na

spletno stran mestne obcine, Strinja se, da je informacij vedno premalo. Pojasnil jre, da je obracun
padavinske vode vezan na povprecno kolicino padavin vode na leto in se nato na cloloceno obdobje
poracuna. Ob tem je 5e poudaril, da ima Mestna obcina Murska Sobota me5ani kanalizacijski sistem
zaradi tega je to ukrep na podlagi vladne uredbe in so ga bile obcine dolZne izpeljati skozi svoje akte
Namen je, da se cim manj vode v me5anih kanalizacijskih sistemih zlije v kanalizercijo takrat ko so
padavine" Zaradi tega so teZave pri nekaterih, ki imajo kleti, saj ob mocnih padavinah kanalizacija ne

more poZirati in zaradi tega se dela loden kanalizacijski sistem in potem potrebe po t.i, davku na de2 ne

bo vec, Dejal pa je, da tisti, ki imajo moZnost preusmeriti vodo v ponikovalnico naj le to odklopijo in
prijavijo na JP Komunalo in potem te dajatve ne bodo ved placevai. Ve pa da vsi te mo:Znosti nimajo.
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- Glede'100 obletnice prikljucitve Prekmurja k maticni dr2avi je 2upan povedal, da se naslednji dan
sestane zopet iniciativni odbor. Pojasnil je, da so tudi 2upani na temo - orbanizacija slovenskega
obmor:ja zelo ostro odreagirali tudi pri vladi. Vlada o tem je seznanjena in Zupani so seznanjeni, da se
izvajaio ukrepi; kak5ni pa se ne ve. Preprican je, da sam kot 2upan in tudi vsi ostali delijo z njim
prepricanje, da se orbanizacije na na5em obmocju ne bo dovolilo. Zaradi tega smo se borili v
osamosvojitveni vojni, to povedal vsakomur, tudi na drZavni ravni, ce ne bo ustreznih ukrepov.'100- ta
obletnica nima namena, da se prepiramo o zgodovinskih dejstvih. Mad2arska manj5ina v Sloveniji ima
svoje pravice in enako se zahteva, da ima naSa manj5ina v Porabju svoje pravice. Nobene ozemeljske
te2nje pa ne pridejo v po5tev, ne po stotih ne po petstotih letih.

- Glede odhoda mladine v Avstrijo je Zupan povedal, da so se o tej problematiki tudi pogovarjali s
predstavniki Solskih oblasti in pomurskimi Zupani na svetu regije. Dejal pa je, da 2ivimo v Evropi, kjer 1e
pretok: dela, kapitala in znanja povsem svoboden. Srednje Sole, ki imajo dobre programe imajo tudi
ucence. ln to mora biti signal, ne da mi preprecujemo naSim ucencem in dijakom, da hodijo se v Avstrijo
ucit, ampak, da kvaliteto in 5e bolj kvalitetne programe izvajamo doma, kar je pa naloga Solstva in
posameznih ravnateljev, Povedal je 5e, da bo v naslednji perspektivi pribliZno 30 milijard sredstev za
projekte Erazmus. Na5iotroci in otrociod naSih otrok bodo Studirali po celem svetu.

Dragu VIGALIJU:
- Zupan je povedal, da bo mestna uprava glede osvetlitve kolesarske steze preverila in ustrezno uredila

(del nia Kro5ki ulici do kriZi5ca pri Pomurskem avtocentru).

Joietu SRottr.t:
- lupanje povedal, da so sanitarije pri Expanu 2e odprte spodaj v podhodu na zunanji strani objekta

Exparro. Zunanje sanitarije na obali jezera pa so tudi2e nabavljene in bodo name$cene.- Glede lastnikov psov pa je 2upan povedal, da naj uporabljajo vrecke za iztrebke. Je pa predmetna
zadeva stvar kulture ljudi. Tudi v mestnem parku so podobne teZave.

Nadi KUHAR:
- Glede zobozdravstvena slu2be je Zupan povedal, da se bo o predmetni problematiki pogovoril z

direkbrico zdravstvenega doma in se bo videlo, kaj se bo dalo tem podrocju narediti.
- Glede sanitarij v mrliSki veZici na pokopaliScu se 2upan strinja, da morajo biti cez dan odprte 2e pred

casom 1e narocil JP Komunala, da to uredijo. Pobuda se bo ponovno posredovala na JP Komunala z
namenom, da se to vzpostavi,

- Glede zaveti5ce za brezdomne je Zupan povedal, da ne bo izhajal iz tega koliko casa - mesecev je
lahko kdo v zaveti5cu. Predvsem ga zanima ali ima ta oseba kam iti. Verjame da sluZbe, ki delujejo v
zaveti5cu posku5ajo najti moZnosti, da najdejo bivalisce za brezdomce.

Antonu SLAVICU:
- Glede Pomurskih lekarn je Zupan povedal, da glede lekarn tudi duti breme te teme v mestu in to Ze

nekaj casa. Naraznih sejah mestnega sveta je bilo 2e veliko besed povedanih. Zeli si, da bi ta zgodba
bila kr:ncan a. leli, da pomurske lekarne, katere ustanovitelj je tudi obcina Murska Sobota delajo
zakonito in ni namerjeno proti kolektivu, verjame pa da na njih vpliva, Povedal je, je da pobude za sklic
izredne seje vesel in jo bo sklical. Povabil bo vse akterje tudi direktorla, ki bi 2e nekajkrat vabljen na
sejo a ni priSel. Prav tako bo povabil tudi predstavnike iz odbora za nadzor proracuna, ki so ugotovili s
sklepcrm v parlamentu, da je poslovanje lekarn nezakonito in ostale predstavnike in5titucij, ki so
ugotovile, da je poslovanje nezakonito in tecejo postopki pred sodi5ci. Tako bo lahko vsak povedal
svojo ,zgodbo Vendar pa je 2upan povedal, da ko se govori o ostalih obcinah, spra5uje kakSno pravico
odlocanja ima obcina Moravske Toplice, ki je podelila 2e dve privatni koncesiji in 5e vedno ima glas v
pomurskih lekarnah (tudi Gornja Radgona ima koncesijo in 5e katera obcina), njihovi obcani pa nic ne
doprinesejo Pomurskim lekarnam. Nadalje je Zupan povedal, da je z mestno upravo poskuSal 2e pred
letom in pol nekajkrat z obcinami urediti odlok, kjer bi bil opredeljen dele2 (koliko prebivalcev ali koliko
prometa, toliko glasov bi vsaka obcina imela).50% prometa v Pomurskih lekarnah se naredi v Murski
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Soboti. lupanje pojasnil, da ne bo nikoli potegnil poteze, ki bi pomenila, da bi uporabniki karkoli obcutili
pri dobavi zdravil. Je za dialog, vendar ne da bo samo ena stran predstavljala zgodbo" Na koncu je Se
povedal, da kot 2upan ne more hoditi mimo problemov brez da bi ukrepal, saj je zadol2en za zakonitost
poslovanja. Tudi njega so ljudje zaradi tega izvolili.

Boitjanu BERLAKU:
- Glede Kocljeve ulice je 2upan povedal, da je imel pred kratkim sestanek z investitorji novega objekta na

Kocljevi ulici, Vec o tem 2upan ni mogel povedati, sajje to pravica investitorja, da javnost obveSca V
sklopu nove predvidene zgradbe na Kocljevi ulici v smeri proti Slom5kovi ulici bo dosl:op tudi urejen lz
smeri pred bloki pa se parcela ureja in so kontakti z lastniki in je tudi v proracunu pn:dviden denar za
odkup tega zemlji5da. Ob tem 2upan dejal, da se res mestna obdina trudi, da olajSa gibanje
stanovalcem.

- Glede dovozne poti za enoto vrtca Gozdicek je Zupan povedal, da je mestna uprava opravila pogovore
z lastniki zemlji5da, a niso pri5li skupaj saj si je lastnik zemlji5ca premislil, Dodeljernih je bilo nekaj
dodatnih daljincev za rampo, Problem ostaja 5e naprej odprt.

Bojanu PETRIJANU:
- Zupan je zaprosil, da se naj pisno bolj definira vpra5anje okrog nabave ucnih gradiv.
- Glede razsvetljave v naselju Oernelavci se bo preverilo in ustrezno uredilo.

Odgovor glede javnega zavoda ZKTS je podala direktorica mag. Brigita PERHAVEC:
- Direktorica je povedala, da delavka ni bila odpu5cena, ampak ji ni bila podaljSana pogodba o delu za

dolocen cas, ker ni izpolnjevala pogoja -znanje tujega jezika, kljub temu, da jo je kot direktorica ves cas
na to opozarjala, ker gre za delovno mesto turisticnega informatorja v TIC-u je znanje nujno potrebno
Delavki je bila pred prenehanjem delovnega razmerja ponujeno drugo delovno mesto a ga je le ta
zavrnila. Sodi5ce je na prvi stopnji sliSalo njihove argumente in jih je sprejelo, kot tehtne in odloiilo da
delavke ni potrebno poklicati nazaj na delo" Sodi5ce na drugi stopnji je odlocilo drugace, tam je bila
odlocitev sprejeta brez vsakrSne obravnave. Povedala je, da sodbo spoStujejo, vendiar pa se z njo ne
striniajo. Delavko so skladno s sodbo poklicali nazaj na delo, a je le ta predlagala sporazumno
prenehanje delovnega razmerja, kar so tudi sprejeli. Zapadle place so delavki v skladu z sodbo tudi
poravnali iz proracunu ZKTS-ja v vi5ini 13.949,72 EUR za placo od 1,12017 do izplacila in obresti v

vi$ini 951,50 EUR, Na koncu je direktorica 5e povedala, da je bilo njeno ravnanje v dobri veri in v
interesu javnega zavoda. O njeni odgovornosti pa bo odlocal svet zavoda in o tem bo mestni svet tudi
obveScen,

Dodatno Anton SLAVIC v zvezi s Pomurskimi lekarnami:
- Vesel je, da Zupan sprejema pobudo za sklic izredne seje na temo Pomurskih lekarn, Ob tem je 5e

povedal, da je bila mogoce storjena napaka, ko se je predlagalo delitev denarja tudi tistim obcinam, kjer
Pomurske lekarne ne delujejo in tistim obcinam, ki niso ustanoviteljice. Se strinja z 2upanom, da seveda
bi moral biti kriterij mogoce realizacija, vendar takrat bi deleZ na5e obcine v teh ,lveh milijonih bil
razdeljen vecji, Mogoce smo sami dali mo2nost, da se nekateri cutijo mocne,

K tocki 9)

Predloqi in pobude iupana

2upan je vse skupaj seznanil, da bodo okoli 20. marca uvedli novost >SoboSki biciklin<, elektricno kolo z novo
aplikacijo, tako da bo koriScenje >SoboSkega biciklina< moZno s pametnim telefonom in bo tarko bolj preprosto
za uporabo" Vse skupajje seznanil, da bo 13, in 14. aprila dogajanje pred Expanom za vse obcanke in obcane.
Svetnice in svetniki bodo 12, aprila vabljeni na otvoritev,4. aprila pa bo Expano z vsemi sivojimi vsebinami
predstavljen novinarjem. Ob koncu je 5e povedal, da ga je klicala obcanka Slovenske ulice, ki ima tam lokal,
glede na to da se bo poleti pricelo z gradbenimi deli na Slovenski ulici, kar bo zelo velik poseg, je prosila
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2upana, ce lahko ponovno sklice vse uporabnike lokalov na Slovenski ulici. Povedalje, da bo obcinska uprava
sestanek sklicala, ceprav so lastnikom lokalov projekt 2e predstavili in se z njimi uskladili. Mestna uprava bo
naredila vse, da bo promet do njihovih lokalov cim manj motec. Zupan se je svetnikom zahvalil, da so sprejeli
proracun in lahko sedaj naprej delajo.

S tem je bil izcrpan dnevni red 4. redne seje Mestnega sveta Mestne obcine Murska Sobota. Predsedujoci se je

svetnikom zal^rvalil za tvorno delo in ob 17 .22 uri sejo zakljucil. Seja je posneta na magnetofonski trak, ki se
hranr v upravi Mestne obcine Murska Sobota.

Murska Sobofa, dne 14. marec 2019

Zapisnik sestavila:

Sergeja EMBERSIC SUKIC, mag. prav,, l.r.

Pod2upan

obcine Murska Sobota

HOBLAJ, I.r
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